

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**Artificial Intelligence Home Ecosystem**

(人工智能家居生态系统)

H. Y. HUANG, J. L. QIU, Z. Y. ZHU, Z. H. HUANG.....147

**Syntactic Automatic Analysis Based on Chinese Information MMT Model**

(基于中文信息 MMT 模型的句法自动分析)

F. Y. YANG.....152

**Design and Implementation of Robot Distributed Control Communication Based on UART**

(基于 UART 的机器人分布式控制通信设计与实现)

P. X. SHI, X. C. SU, Q. Z. WANG, J. SHAO.....164

**UAV-Vision Based Real-Time Power Line Components Identification**

(无人机视觉下的输电塔线关键部件实时定位识别)

Z. D. AN, F. HUANG.....171

**Programming and Implementation of Educational Robot Based on Scratch and ROS**

(基于 Scratch 和 ROS 的教育机器人编程与实现)

R. L. ZHANG, J. T. LIU, Y. X. CHOU.....178

**Formation Control of Quadrotor Based on Consensus and Virtual Leader Theory of****Distributed Communication**

(基于分布式的虚拟领航一致性四旋翼无人机编队控制)

S. Q. QIN, G. S. WANG, B. LIANG.....184

**Algorithmic Representation and Use Examples of Interface Intelligence Models**

(接口智能模型的算法表示和使用例子)

Y. B. LIN, Y. M. LIN.....193

**Visual Grasp Control Optimization Method and System for Manipulator Based on Deep****Reinforcement Learning**

(基于深度强化学习的机械臂视觉抓取控制优化方法)

B. LIN, W. ZHOU, J. B. FAN, R. LI.....200